
Delegatska pota ne
smejo biti enosmerna

Kakine so metode povezovanja in poročanja, kakšni so problemi in
težavc konferem delegacij za zbor združenega dela naše obcinske
skupščine, smo holeli zvedeti. In obiskali smo delovno orgaiumdjo
Kinona, Mesna indusirija, ki je nosilka VIII. konference delegadj.

Drago Selan, odelkovodja v Mcsiii industriji in predsednik VIII.
konference delegscij je povedal:

janje? Ali je že napočil čas, da
zaostrimo odgovornost delegatov
do njih volilcev, četudi za ceno
odpoklica, česar pri nas skorajda
ne poznamo?

Ne mislim s prstom kazati na
naše delegate, češ da slabo oprav-
Ijajo svoje delo in naloge, vendar
menim, da bomo morali sedaj, v
zaostrenih razmerah boja za go-

»Naša delovna organizacija,
Perutnina Zalog-tozd Meso, tozd
Reja in delovna skupnost skup-
nih služb, Koteks Tobus — tozd
Koprot, Mercator — tozd Hladii-
nica, kmetijski obrati Emone
tozda Poljedelstvo — govedoreja
ter Veteri narska postaja v Zalogu
so podpisnice sporazuma o obli-
kovanju delegacije za zbor zdru-
ženega dela naše občinske skupš-
čine in tvorijo VIII. konferenco
delegacij.

Ne vem, če prav razmišljam, ko
trdirn, da naše delegatsko delo ie
vedno šepa, da je naša delegatska
pot še vedno preveč enosmema.
Na naši poti še vse prevečkrat na-
letimo na ovire, ki jih poznamo že
vrsto let. Gre za odsotnost dele-
gatov na sejah in zato nesklepč-
nost, za premajhno zainteresira-
nost za delo v delegatskem si-
stemu (morda zaradi pomanjka-
nja znanja ali preslabe informira-
nosti) ter za preslaboten in p o
manjkljiv pretok informacij v
obeh smereh.

Tako stanje je vsekakor posle-
dica nečesa in vprašati se mora-
mo, zakaj je tako. Po mojem je to
verjetno posledica pomanjkanja
znanja in obvladovanja zakonito
sti, ki veljajo v delegatskem si-
stemu združenega dela. Menim,
da govorimo eno, delamo, ukre-
pamo in živiipo pa še po starem.

Kaj storiti za boljše povezova-
nje?

»Odkrit bom. Dozdeva se mi,
da sem kot predsednik konfe-
'ence delegacij p"?cej brez moči.
Dclegata tozda Reja zaloške Pe-
rutnine in tozda Koprot Koteks
— Tobusa se kljub pisnim vabi-
lom in urgencam ne udeležujeta
sej konference delegacij. Posle-
dica — nesklepčnost sej in izguba
dragocenega časa. Je podpisspo-
razuma zgolj administralivno de-

spodarsko stabilizacijo in boja za
nadaljnji razvoj saraoupravnih
odnosov v svojem delu marsikaj
spremeniti. Neodgovorno je, da

Drago Seian, predsednik VIII.
konference delegacij za zbor
združenega dela naše obdnske
skupščine

nas ne motijo neodgovorni dele-
gati.«

Od Stirih lel vašega mandata je eno
že za vimi, tri leta delegatskega deb
pa vas še čaLa. Kaj menile o tem?

»Kar sem povedal. je bolj ali manj
splošno znano. Kritično razdenjevati
uresničevanje dogovorjenega je po
mojem že prvi uspeh in zagotovilo, da
bo bodoče delo boljše.

Na ravni občine prav sedaj potekajo
seminarji za delegate, na katerih le-ti
pridobivajo tisto osnovno znanje. ki je
nujno potrebno za boljše delo. To pa
je zagotovilo za končni uspeh in
ustreznejše vrednotenje delegatskega
dela,« je lcončal Draeo Setan.

Z.G.


